

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY Date: 13-07-2025 09:31:31 AM Subject: Termination of membership representative of SSC	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 13-07-2025 09:31:31 AM الموضوع: إنهاء عضوية ممثل الضمان الاجتماعي في مجلس الإدارة
His Excellency the Chairman of The Securities Commission Dear Sirs, Kindly be informed that we have received a letter issued by Social Security Investment Fund No. 2962/DD, which includes the termination of the membership of Ms. Reem Yahya Hamto Abzakh as a representative of the Social Security Corporation on the Board of Directors of the Jordan Petroleum Refinery Company, effective from 10/7/2025 (copy of letter is attached). With regards, Eng. Hasan Alheyari Chief Executive Officer	معالي رئيس هيئة الأوراق المالية الأكرم تحية طيبة وبعد،،، نود اعلام معاليكم انه قد وردنا كتاب صادر عن صندوق استثمار أموال الضمان الاجتماعي رقم (2962 / دد) يتضمن انتهاء عضوية الأنسة ريم يحيى حمتمو ابزاخ كممثل عن المؤسسة العامة للضمان الاجتماعي في مجلس إدارة شركة مصفاة البترول الأردنية اعتباراً من تاريخ 2025/7/10 (مرفق نسخة من الكتاب) . وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،، المهندس حسن الحيارى الرئيس التنفيذي
10-07-2025	10-07-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أشرف الرماضنة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أشرف الرماضنة